

つceah voht
Odessy Summer 2023
中夏繽"FUN"活動時間表

Embark on an exhilarating journey designed to delight the young ones and those who are young at heart as The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong introduces you and your loved ones to the wonders of nature through an array of fun-filled activities and edutainments in celebration of marine conservation and sustainability by co-hosting the Coral REEFStoration Centre Guided Tour, collaborating with Colour My World through offering Coral Trio workshops, Postcard From The Deep and more this summer! For the curious souls, don't miss your chance to join The Exhibition of Professor Brian Morton's Hand-Drawn Illustrations followed by a book reading session featuring "Sea Creatures and Animals" while the hotel continues to delight you with the signature Fullerton Experience from Learn to be a Mermaid Trial Dance, Reptiles Encounter Workshop, Kayak Eco Tour by Ocean Park to more!

香港富麗敦海洋公園酒店推出一系列充滿樂趣的活動與寓教於樂的體驗,引領您與摯愛一同探索自然,踏上專為小客人與童心未泯的大客人而設的尊屬旅程。酒店更乘仲夏與香港海洋公園合辦海洋公園活化珊瑚中心導賞團、同時與 Colour My World 携手推出 Coral Trio 珊瑚三重奏工作坊、海洋動物朋友明信片製作坊,為夏日假期增添無限精彩!滿載好奇心的客人亦可把握機會,參觀「莫雅頓教授手稿展覽」,然後參加</海洋及陸地的動物朋友>>閱讀分享會,並於入住期間沉浸於別具一格的富麗敦體驗,探索人魚水中舞體驗課程、親親爬蟲類小動物工作坊、及更多活動,讓夏日住宿體驗更難忘!

#FullertonStories @fullertonoceanpark

THE FULLERTON
OCEAN PARK HOTEL



SUMMER FUN ACTIVITY SCHEDULE

仲夏繽"FUN"活動時間表

10 July - 31 August 2023 | 2023年7月10日至8月31日

	Monday 星期一	Tuesday 星期二	Wednesday 星期三	Thursday 星期四	Friday 星期五	Saturday 星期六	Sunday 星期日
9:30 A.M. - 10:00 A.M.	Farm By The Ocean Tour (I) 海洋農莊導賞團 (I) Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家						
9:30 A.M. - 11:30 A.M.			Ocean Park Coral REEFStoration Centre Guided Tour 海洋公園活化珊瑚 中心導賞團 Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家		Ocean Park Coral REEFStoration Centre Guided Tour 海洋公園活化珊瑚 中心導賞團 Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家		
10:00 A.M. - 11:15 P.M.						The Coral Tr by Colour Colour My World Location: The 地點: 地 Price: HK\$36 費用: 每位	My World 冊瑚三重奏工作坊 Explorers, G/F 下探險家 0 per person
11:00 A.M. - 12:00 P.M.	Postcard From The Deep 海洋動物朋友 明信片製作坊 Location: The Explorers, G/F 地點: 地下探險家 Price: HK\$150 per person 費用: 每位港幣150位	Archireef: Little Coral Surveyor 小小珊瑚調查員 Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家 Price: HK\$250 per person 費用: 每位港幣250位		Archireef: Make your Own Reef 3D 珊瑚創作坊 Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家 Price: HK\$250 per person 費用: 每位港幣250位	Postcard From The Deep 海洋動物朋友 明信片製作坊 Location: The Explorers, G/F 地點: 地下探險家 Price: HK\$150 per person 費用: 每位港幣150位		
3:30 p.m. - 4:00 p.m.	Farm By The Ocean Tour (II) 海洋農莊導賞團 (II) Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家						
3:30 p.m. - 5:30 p.m.	Ocean Park Fish Friends Face-Off 「魚」樂零距離 Location: The Explorers, G/F 地點: 地下探險家 Price: HK\$1980 for 2 guest Including two Ocean Park tickets 費用: 港幣1,980元兩位連海洋公園入場券						
1:00 p.m.	VR Games Experience VR 虛擬實境遊戲體驗 Location: The Gracity ities rown - 5/F, West Tower						
5:00 P.M.	地點: 健身中心活動室 - 西翼5樓 Pirce: HK\$150 per person, 20-miunute per session 費用: :每位港幣150, 20 分鐘一節						
6:00 P.M. - 6:45 P.M.	Book Sharing: Sea Creatures & Animals (Cantonese Only) 閱讀分享: 海洋及陸地的動物朋友 (只限粵語) Meet-up location: The Explorers, G/F 集合地點: 地下探險家						

Complimentary for in-house guest (excluding Colour My World - Coral Trio Workshop, Postcard From The Deep, Little Coral Surveyor and Make Your Own Reef Workshop) 住客可免費參加(Colour My World - 珊瑚三重奏工作坊、海洋動物朋友明信片製作坊、小小珊瑚調查員及3D 珊瑚創作坊除外)

- Advance registration is required and will be handled on a first-come, first-served basis. 須提早預約,課程名額有限,先到先得。
- All classes are subject to availability without prior notice. 上述課程如有更改,恕不另行通知。
- In case of any dispute, The Fullerton Ocean Park Hotel Hong Kong reserves the right of final decision. 如有任何爭議,香港富麗敦海洋公園酒店保留最終決定權。



Colour My World - Coral Trio Colour My Worl 珊瑚三重奏工作坊

Choose up to three of the featured coral species to recreate using air-hardening clay. Arrange all three decorated, vibrant corals into an artful display. Skills Explored: Hand-modelling, Fine-motor Skills, 3D Exploration

點選最多三種特色珊瑚物種,以空氣硬化粘土重塑珊瑚。 將三顆經裝飾、充滿活力的珊瑚佈置成藝術展品。探索技能: 人手打造模型、精細動作技能、探索 3D 藝術

Date & Time 日期及時間:

Location 地點:

Every Saturday, Sunday 10:00 a.m. - 11:15 a.m. 逢星期六及日

The Explorers 探險家

上午10時至11時15分 Duration 課程時間: 75 minutes 分鐘

Price 費用: \$360 per person 位

Ages 年齡: 6 - 10



Book Sharing: Sea Creatures and Animals 閱讀分享: 海洋及陸地的動物朋友

(Cantonese Only 只限粵語)

Sea Creatures and Animals, written and drawn by Professor Brain Morton, "The Hong Kong's Father of Marine Conservation". The book has forty drawings of mainly marine creatures. We will especially highlight a few animals and introduce them to the children during the book-sharing session

海洋及陸地的動物朋友,由"香港海洋保育之父"莫雅頓教授 撰寫及繪製。書冊記錄了來自香港和世界各地 40 種迷人的海 洋生物和動物。分享會將為小客人特別介紹其中幾種動物。

酒店客人免費活動

Duration 課程時間: 45 minutes 分鐘

Location 地點: The Explorers 探險家

Price 費用: Free activities for Hotel guest

Ages 年齡: 5 - 12

Archireef: Little Coral Surveyor 小小珊瑚調查員

An introduction of the coral species in Hong Kong and symbiosis, which includes coral identifying and surveying skills. Kids will be observing coral skeleton, measuring and recording the size of the coral, as well as coral bleaching simulations (coral model colouring)

活動將介紹香港的珊瑚物種及其共生,包括識別和測量珊瑚 物種的技巧。小客人更可觀察珊瑚骨架,測量與記錄珊瑚的 大小,同時參與模擬珊瑚白化活動(珊瑚模型著色

Duration 課程時間: I-hour 小時

Location 地點: The Explorers 探險家 Price 費用: \$250 per person 位

Ages 年齡: 5 – 8



Archireef: Make Your Own Reef 3D 珊瑚創作坊

Kids will learn the basic function and principle of Archirees's reef tile and the threats that corals are facing in Hong Kong. kids can learn more about reef tile's features and design principles, and play with the 3D pen.

小客人將透過工作坊了解 Archireef's 珊瑚礁磚的基本功能 和運作原理,以及珊瑚在香港面臨的威脅。小客人們更可多 了解珊瑚礁磚的特質和設計原理,並學習使用 3D 立體筆, 享受箇中樂趣。

Duration 課程時間: I-hour 小時

Location 地點: The Explorers 探險家 Price 費用:

Ages 年齡: 8 - 12



Coral REEFStoration Centre Guided Tour 活化珊瑚中心導賞團

A behind-the-scene tour to the Back-of-house coral nursery facility at Grand Aquarium of Ocean Park Hong Kong. Currently, a total of 100 pieces of 8 coral species have been nurtured in tanks.

投入香港海洋公園大水族館後台珊瑚育苗設施的幕後 之旅。目前,中心的魚缸內,合共培育了100個珊瑚, 當中包括8個不同品種的珊瑚。

Duration 課程時間: 2-hour 小時

Including transportation

連交通安排

Location 地點: Ocean Park Hong Kong

香港海洋公園

4 or above 歲或以上 Ages 年齡:



Dive into a one-of-its-kind Snorkelling adventure at the Grand Aquarium! Home to over a thousand fishes, the Grand Aquarium offers important lessons about coral and marine life conservation.

踏上大水族館浮潛冒險之旅!大水族館是 1000 多種魚類的家園, 更為海洋愛好者提供有關珊瑚和海洋生物保護的重要課程!

Date & Time Every Thursday & Friday 日期及時間: 3:30 p.m. - 5:30 p.m.

逢星期四及五 下午3時30分至5時30分

Duration 課程時間: 2-hour 小時

Location 地點: Ocean Park 海洋公園 \$1,980 for 2 guests Price 費用:

Included two Ocean Park tickets 兩位連海洋公園入場券

8 or above 歲或以上 Ages 年齡:

Terms and Conditions apply. 需受條款及細則所約束。



Learn to be a Mermaid Trial Dance 人魚水中舞體驗課程

It's a dream come true - learn to dance like a mermaid underwater! Mermaid Dance is a performance of art, combining different underwater body movements such as tail flipping and twirling, as well as mermaid poses to portray the beauty and elegance of mermaids. Our Mermaid Dance instructor will teach you how to swim, dance and pose gracefully with a fishtail in our infinity pool. Get ready to transform into a mermaid and take some incredibly dreamy photographs!

化身美人魚,讓您的美夢成真—學習以妙曼舞姿在水中翩翩起 舞!享受人魚水中舞,感受揉合藝術與表演的極致體驗,在水 中翻騰、旋轉,擺出猶如美人魚的舞姿,展現美人魚的美態與 優雅。教練更將教授學員在無邊泳池中游人魚泳、水中妙舞, 同時擺出優雅的魚尾姿勢。準備化身為美人魚,以美照為您留 下滿載驚喜與夢幻的動人一刻!

Date & Time Every Monday, Tuesday, Wednesday

日期及時間: 1:00 p.m. - 2:00 p.m.

逢星期一、二及三,下午1時至2

Duration 課程時間: I-hour 小時

Location 地點: The Explorers 探險家 Price 費用: \$700 per guest 位 Ages 年齡: 6 or above 歲或以上 Terms and Conditions apply. 需受條款及細則所約束。



During the encounter sessions, the workshop will introduce the ecology and conservation of reptiles, offering a new angle for looking at these interesting animals. Kids will be able to learn with all senses of interaction.

工作坊將介紹爬蟲類動物的生態和保育,引領小學員以嶄新角度 觀察小動物、發掘當中的樂趣。小學員更能透過各種方式進行互 動學習。

Date & Time 29 July & 26 Aug, (5:00 p.m. - 6:00 p.m.) 日期及時間: 7月29日及8月26日(下午5時至6時)

Duration 課程時間: I-hour 小時

Location 地點: The Explorers 探險家 Price 費用: \$380 per person 位

Ages 年齡: 6 - 12



Kayak Eco Tour by Ocean Park 海洋公園划艇生態之旅

Explore the south side island by paddling the Kayak with certificate instructors. Discover the sandbar opposite the hotel when the geographical features are explained. You will be able to observe the sea cave around the island from a safe distance to understand the ocean and marine life from a different angle of view.

與證書教練展開划艇歷險之旅,探索南區魅力。探索位於酒 店對面的沙洲,學習地理知識。您更可在安全距離觀察島嶼 周圍的海蝕洞,從不同的角度了解海洋和海洋生物。

24 July, 8, 12, 15, 21 and 22 August Date & Time 日期及時間:

(12:00 p.m. - 5:00 p.m.)

7月24日、8月8日、12日、15日、 21日及22日(下午12時至5時)

Duration 課程時間: 5-hour 小時

Meeting point 集合地點: The Explorers 探險家 Activities location 活動地點: Yuk Kwai Shan & Ap Lei Pai

玉桂山及鴨脷排

\$750 per guest 位

(Minimum 2 persons 兩位起) 6 or above 歲或以上

Terms and Conditions apply. 需受條款及細則所約束。

Price 費用:

Ages 年齡:





Hong Kong Origins Aberdeen Sampan Cultural Ride 香港仔舢板文化遊之旅

Embark on a beautiful journey around the Aberdeen Fishing Village during magic hour, exploring Hong Kong's colonial past and beyond on a heritage Sampan boat.

踏上香港仔漁村的美妙旅程,乘坐傳統舢舨探索香港的殖民 歷史及更多動人景點。

Everyday 4:00 p.m. to 5:30 p.m. Date & Time 每日下午4時至5時30分 日期及時間:

Duration 課程時間: I.5-hour 小時

Meeting point 集合地點: The Explorers 探險家 Activity Location 活動地點: Aberdeen 香港仔 Price 費用: \$220 per guest 位 Ages 年齡: All 任何年齡

VR Game Experience VR 虛擬實境遊戲體驗

Make this summer a fun-filled season with the brand new VR game experience! Immerse in an array of virtual reality games - from war games, sports to so much more. Fill the moments with thrills and enjoy popcorn available for each gamer.

投入動感仲夏,踏上全新推出 VR 虛擬實境遊戲體驗!參加 動作遊戲、槍戰、競技運動等多款精彩體驗!為夏日帶來無 限趣味,參加者更可細味香甜爆谷,盡情投入動感氛圍!

Duration 課程時間: 20 minutes VR experience and

one box of popcorn/ per session

每節20分鐘連一盒爆谷

Location 地點: The GYM activities room

健身中心活動室

Price 費用: \$150 per guest 位 Ages 年龄: 6 or above 歲或以上



Adventure Ribs 冒險充氣艇之旅

Travel through Aberdeen Typhoon Shelter, speed along the Southside of Hong Kong Island seeing Waterfall Bay, and Pokfulam. Enter Victoria Harbour and drive under Stonecutters Bridge to take a look at the Container Port.

乘坐充氣艇,穿過香港仔避風塘,沿著港島南區,觀賞瀑布灣和 薄扶林。進入維多利亞港,經過昂船洲大橋,參觀貨櫃碼頭。

Booking by request 需預訂體驗

Date & Time **Every Monday**

(3:00 p.m. - 5:00 p.m.)z 逢星期一下午3時至5時

日期及時間:

Duration 課程時間: 2-hour 小時 Meeting point 集合地點: Aberdeen 香港仔

Activity Location 活動地點: Yuk Kwai Shan & Ap Lei Pai

玉桂山及鴨脷排

Price 費用: \$1,080 per guest 位

minimum for 4 guests 最少4位人客參加

Height Requirement 135cm tall or above

身高要求: 135cm 或以上

Terms and Conditions apply. 需受條款及細則所約束。

Wakesurf & Watersport Experience 滑水沖浪與水上運動體驗

Embrace the summer with the coolest watersport activities. For the two hours or three hours rental, you will have a chance to experience wake surfing under professional instructions in a luxury speedboat. You can also make your choice to visit a hidden island right next to the corner - Middle island, enjoining SUP paddling and the sunlight by the beach.

以最酷的水上運動迎接夏天來臨。享受兩至三小時體驗, 乘坐豪華快艇在專業導師指導下,體驗尾波衝浪的動感樂 趣!您更可選擇參觀隱藏島嶼—中島,在日光下享受划槳 與海灘。

Booking by request 需預訂體驗

Duration 課程時間: 2 hours \$4000 per boat,

3 hours \$ 5200 per boat \$4,000 每2小時I部快艇 \$5,200 每3小時1部快艇

Meeting point 集合地點: The Explorers 探險家

Deep Water Bay Activity Location 活動地點:

玉桂山及鴨脷排

8 or above 歲或以上

Maximum Capacity: 6 guests per boat 6位人客|部快艇 載客量

Terms and Conditions apply. 需受條款及細則所約束。

Ages 年齡:

The above experiences are subject to availability and additional charges, unless otherwise specified. Reservations must be made at least 7 day before arrival. Activity schedule and programmes are subject to change at the discretion of the hotel. For enquiries, please contact our F.U.N. Desk at fop.fun@fullertonhotels.com. 以上體驗需視乎供應情況而定,且需額外收費和提前最少7天前預訂。活動時間表和行程或會更改。如欲查詢,歡迎透過 fop.fun@fullertonhotels.com 聯絡我們的 F.U.N. 團隊。